



On behalf of the University of Hawai'i at Mānoa and the Office of Graduate Education, thank you for your interest in the UHM 3+2 program. We have developed many partnerships with UHM graduate programs and our prestigious partner institutions in China. We invite you to explore the possibility of participating in the UHM 3+2 program as a student or as an institutional partner. We believe the program will provide an excellent opportunity for student participants and for the university in welcoming a diverse, vibrant, and prepared international student body.

Our office is committed to supporting our 3+2 program students and the faculty and staff in the graduate programs. If we can provide further information or assistance, please do not hesitate to contact us. We look forward to working together to support your academic endeavors.

With Warmest Aloha,

Krystyna Aune, Ph.D.  
Dean of Graduate Education  
University of Hawai'i at Mānoa



## UHM **3+2** PROGRAM CONTACT INFORMATION

**Ms. Xiaoxin Ivy Mu**

**UHM 3+2 Program Coordinator**

### Program Website

<http://manoa.hawaii.edu/threeplustwo/>

### Email

[threetwo@hawaii.edu](mailto:threetwo@hawaii.edu)

[xiaoxin@hawaii.edu](mailto:xiaoxin@hawaii.edu)

### Office Phone

(808) 956-8950

### Office Address

2540 Maile Way

Spalding 360

Honolulu, HI 96822, USA



## UNIVERSITY OF HAWAI'I AT MĀNOA

### OFFICE OF GRADUATE EDUCATION

## **3+2** PROGRAMS



# UNIVERSITY of HAWAII®

---

## MĀNOA

Founded in 1907, the University of Hawai'i at Mānoa is the flagship campus of the University of Hawai'i System. A destination of choice, students and faculty come from across the nation and the world to take advantage of UH Mānoa's unique research opportunities, diverse community, nationally-ranked Division I athletics program, and beautiful landscape. Consistently ranked a "best value" among U.S. colleges and universities, our students get a great education and have a unique multicultural global experience in a Hawaiian place of learning—truly like no place else on earth.

- ◆ Total student population: 20, 644 (F15)
  - ◇ International students: 6 %
- ◆ Colleges & Schools: 14
- ◆ Bachelor's degree programs: 100
- ◆ Master's degree programs: 85
- ◆ Professional & Doctoral degrees programs: 58

### Shanghai Jiao Tong World Ranking

- ◆ UHM Overall Ranking in the World: 151-200
- ◆ UHM Overall Ranking in U.S.: 66-77
- ◆ Sciences: 76-100
- ◆ Social Sciences: 101-150
- ◆ Physics: 48
- ◆ Economics/Business: 101-150

## WHO WE ARE

UHM 3+2 Programs are created for the University of Hawai'i at Mānoa (UHM) to cooperate with prestigious universities overseas in order to recruit well-performing senior college students to UHM to pursue their graduate degrees. In the 3+2 programs, participating senior undergraduate students spend their fourth/fifth year at UHM and continue their master program at UHM. Students in a 3+2 program will acquire a bachelor's degree from their undergraduate institution and a master's degree from UHM once they complete all the degree requirements.

## UHM 3+2 PARTNERSHIPS

- ◆ Nankai University
- ◆ Renmin University
- ◆ Wuhan University
- ◆ Zhejiang University
- ◆ Beijing University of Foreign Studies
- ◆ Hainan University
- ◆ Hunan Agriculture University
- ◆ Nanchang University
- ◆ Nanjing University of Information Sciences and Technology
- ◆ Northwest A&F University
- ◆ Shanghai Normal University
- ◆ South China Normal University
- ◆ Zhongkai University of Agriculture and Technology

## PARTICIPATING UHM ACADEMIC UNITS

- ◆ Asian Studies
- ◆ Atmospheric Sciences
- ◆ Economics
- ◆ Engineering
- ◆ Music
- ◆ Ocean & Earth Science and Technology
- ◆ Philosophy
- ◆ Public Health
- ◆ Social Sciences
- ◆ Travel Industry Management
- ◆ Tropical Agriculture and Human Resources

## MINIMUM PROGRAM ENTRANCE REQUIREMENTS FOR STUDENTS

- ◆ Completed all undergraduate academic requirements with the exception of the culminating project before the beginning of the senior year. The culminating project will need to be finished during the first year at UHM and graded by the faculty members of students' undergraduate institutions
- ◆ Minimum English test requirement (meet one of the following requirements only):
  - ◇ TOEFL- iBT 85
  - ◇ TOEFL- paper based 563
  - ◇ IELTS (Academic) 6.5 with no less than 6.0 of each subject
- ◆ Minimum GPA 3.0 or equivalent grade point out of 100-scale)
- ◆ Some graduate programs may have additional entrance requirements



夏威夷大学马诺阿分校 (UHM) 及其研究生教育学院衷心感谢您对 UHM 3+2 项目的关注! 迄今为止, UHM 研究生教育学院已经成功地协助 UHM 院系与中国多所知名院校建立了 UHM 3+2 的项目合作伙伴关系。我们诚邀各大知名院校及优秀的学生参与 UHM 3+2 项目并在 UHM 寻找适合您的合作及学习机会。我们相信, 通过 UHM 3+2 项目的合作, UHM 将为各合作院校及参与项目的学生提供多元化并生气勃勃的国际化教育体验。

UHM 研究生教育学院致力于为学生及教职员工提供全方位的支持与协助。若有任何关于项目合作的需要及疑问, 请随时联络我们。我们期待在未来拥有更多的 UHM 3+2 合作伙伴, 并共同为彼此教育事业的发展协同努力。

献上最诚挚的祝福!

**Krystyna Aune** 博士  
夏威夷大学马诺阿分校  
研究生教育学院 院长



## UHM 3+2 PROGRAM

项目联系方式

穆晓馨 女士

**Xiaoxin Ivy Mu**

UHM 3+2 项目联络人

项目网站

<http://manoa.hawaii.edu/threelustwo/>

Email

[threetwo@hawaii.edu](mailto:threetwo@hawaii.edu)

[iaoxin@hawaii.edu](mailto:iaoxin@hawaii.edu)

办公室电话

**(808) 956-8950**

办公室地址

**2540 Maile Way**

**Spalding 360**

**Honolulu, HI 96822, USA**



## UNIVERSITY OF HAWAII'Ī AT MĀNOA

夏威夷大学马诺阿分校  
研究生教育学院

## UHM 3+2 项目



# UNIVERSITY of HAWAII®

## MĀNOA

自1907年成立以来，夏威夷大学马诺阿分校（UHM）一直是夏威夷大学系统的旗舰大学，并在世界范围内享有极高的学术声望。大学拥有世界顶尖的研究机构，独特包容的校园文化，怡人的校园环境，以及全方位优质的健身设施，因此吸引着来自世界各地的学生和教职员工。夏威夷大学马诺阿分校连续被评为全美国最有价值高等院校之一，因此在夏威夷这样全球仅有的美丽地域环境里，夏威夷大学马诺阿分校将为各国学生和学者提供国际化的学习和学术研究环境，以及得天独厚的多文化融合的学习以及生活体验。

- ◆ 学生总数：20644（15年秋季学期）
  - ◇ 国际留学生比例：6%
- ◆ 二级学院：14
- ◆ 本科生专业：100
- ◆ 硕士专业：85
- ◆ 博士点：58

### UHM 上海交通大学世界大学学术类排名

- ◇ 世界综合排名：151-200
- ◇ 全美综合排名：66-77
- ◇ 自然科学世界排名：76-100
- ◇ 社会科学世界排名：101-150
- ◇ 地理学世界排名：48
- ◇ 经济及商科世界排名：101-150

## 项目简介

UHM 3+2 项目特别为夏威夷大学马诺阿分校（UHM）与知名高校合作培养优秀人才而创立。项目致力于吸引优秀的本科学生并为他们提供在相对短的时间内完成其研究生阶段学习的机会。参与UHM 3+2 项目的学生在其本科最后一学年前完成其除毕业论文外所有本科阶段课程。在大学本科最后一年，学生会转到UHM就读，一边完成其本科毕业论文，同时在UHM攻读硕士研究生学位。完成UHM 3+2 项目后，学生将在其本科院校获得一个学士学位，并在UHM获得一个硕士学位。

## UHM 3+2 合作伙伴

- ◆ 南开大学
- ◆ 人民大学
- ◆ 武汉大学
- ◆ 浙江大学
- ◆ 北京外国语大学
- ◆ 海南大学
- ◆ 湖南农业大学
- ◆ 华南师范大学
- ◆ 南昌大学
- ◆ 南京信息工程大学
- ◆ 上海师范大学
- ◆ 西北农林科技大学
- ◆ 仲恺农业工程学院

## 目前 UHM 3+2 项目的合作学科领域

- ◆ 公共卫生
- ◆ 工学
- ◆ 海洋及地球科技
- ◆ 经济学
- ◆ 旅游管理
- ◆ 气象科学
- ◆ 热带农业及人类资源
- ◆ 社会科学
- ◆ 亚洲研究
- ◆ 音乐
- ◆ 哲学

## 参加项目学生基本条件

- ◆ 本科最后一学年前完成除毕业论文外所有的本科教学要求。毕业论文须在UHM学习第一年内完成，并交回学生本科院校考评
- ◆ 最低英语考试要求（达到以下语言考试要求中任何一项即可）：
  - ◇ 机考托福最低分85
  - ◇ 笔考托福最低分563
  - ◇ 学术类雅思最低分6.5（各单科不得低于6.0）
- ◆ 本科总体学分绩点（GPA）不得低于3.0 或相似百分制成绩
- ◆ 个别UHM硕士学位会对学生有其它入学要求